
The Aquarian Teacher: Certification Requirements Form

KRI Level Course – 
To be filled out by and signed by Lead Trainer: Please check boxes to indicate student has completed qualification: 

以下由首席老师填写并签字：请在学生完成的项目前打勾： 
· Attended all Teacher Training classes -180 contact hours minimum 

· 参加所有老师培训课程－至少180小时
· Received a passing grade of 75% or better on the exams during the course

· 参加课程期间安排的考试，达到或超过75分
· Completed 20 Kundalini Yoga Classes after the completion of Teacher Training - 20 hours

· 老师培训后完成20节昆达利尼瑜伽课 － 20小时
· Performed satisfactorily in the practicum 

· 实习课中圆满的表现
· Created two acceptable Kundalini Yoga as taught by Yogi Bhajan course curricula 

· 完成两次Yogi Bhajan教导的昆达利尼瑜伽课程设计
· Completed the self selected and approved 40-day yoga set/meditation -11 minutes minimum each

· 完成自选并经过批准的40填瑜伽练习／冥想－最少各11分钟
· Participated in at least ten full morning Aquarian sadhanas - 2 ½ hours each = 10 hours

· 参加至少10次完整的早课 － 2.5小时／次共10小时
· Participated in one day of White Tantric Yoga: Between January 1st 2010 -Jan1st 
· 2012在2010年1月1日至2012年1月1日期间参见至少一次白色檀陀罗
· Read, understood, and signed the Code of Professional Standards for Kundalini Yoga Teachers

· 阅读，理解，并签署昆达利尼瑜伽教师职业标准守则 
· Participated in 3 Post course bridgeline calls with your Group Leader

· 参加3次课后由小组领导主持的电话沟通
To be filled out by the certifying student:以下由认证学生填写：
I, the undersigned, agree to the following:我理解并同意如下：
1. KRI and the KRI Teacher Training team reserve the right to grant KRI Level One certification based solely on their discretion and evaluation of each student’s readiness to be a Kundalini Yoga Instructor. This evaluation is based on successfully meeting course requirements including, but not limited to those listed in this document. If I am not granted certification, I understand that I have the right to appeal to KR Director of Training, whose decision shall be final.


昆达利尼研究会导师培训队伍保留授予昆达利尼一级证书的权利，仅基于他们对每个学生是否准备好成


为昆达利尼瑜伽教师的慎重评价的基础上。评价基于包括学生顺利地完成KRI教师培训课程的要求，包括


但不限于以上条件。如果我没有被授予证书，我有权向有最终决定权的KRI培训总监申诉。

2. I understand that if for any reason I do not complete all of the requirements for certification, as listed above (with the exception of 20 Kundalini Yoga classes and one day of White Tantric) and postmarked by____________. All requirements including any accrued late fee(s) must be received no later than 12 months after the conclusion of the course unless I communicate with the KRI Office. If you do not complete the requirements for the course KRI may not certify you.


我了解如我由于各种原因不能在2011年2月28日前完成如上所有要求，应每月支付26美金的滞纳金（完成20节


昆达利尼瑜伽课及一天的白檀陀罗瑜伽除外）。所有的要求包括积累的滞纳金必须在培训课程完成后12个月


内交给KRI，除非征得KRI的同意。没有达到课程要求，你将得不到认证。
______________________________________________          __________________________________________

Signature (Legal Name)签名（法定姓名）



 Date日期
______________________________________________           ___________________________________________

PRINT (Legal Name)正楷体名字（法定姓名）


PRINT (Spiritual Name)正楷体（灵性的名字）
To be signed Lead Trainer以下由主持老师签署:
 I recommend this trainee be certified as a KRI Level One Instructor of Kundalini Yoga as taught by Yogi Bhajan.

我推荐此学员通过如同Yogi Bhajan教导的昆达利尼瑜伽KRI第一级教师认证。
________________________________

_________________________

Signature (KRI Lead Teacher Trainer)


Today’s Date
签名（KRI首席老师培训师）



今天的日期
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